
PROTOKOLL nr 12

vid sammanträde den 5/5 1975
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Roland Erixon, v. ordf., 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagman, 
Ulf Örnmarker, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 142: Bingoavtal undertecknat:
Rapporterades från sammanträdet med Riksbingo AB (Berg

gren, Östman) som föreningens delegerade (Theblin, Alm, Örnmarker, 
Gustafsson) lyckats få att resultera i ett avtal. Målsättningen med 
15 % i nettobehållning hade ej kunnat förverkligas men en garanti 
hade getts DIF om minst 10 % att gälla Skärholmen, Plaza och Oden
plans-EPA. Avtalet har undertecknats för DIF:s del.

Ytterligare diskussioner skall tas upp kring Domino I.
Även med Magnus Wester i hans egenskap av Smeden-sakkunnig 

skall diskussioner föras.
Det fastslogs att i fortsättningen alla redovisningar 

sker till ÖS, som också fördelar bingomedlen till resp. sektioner
Örnmarker framhöll att trenden från nuvarande bara 8-pro- 

centiga vinst är på väg uppåt och att Länsstyrelsen därför nöjer sig 
med ett avvaktande av utvecklingen mot speltillståndsgivande kravet 
på 10-15 procent.

Med lokalen Sko-Pira fortsätter förhandlingarna.
Då Hammarby rapporteras undersöka om lokal på Cora bio, 

diskuterades att DIF kan bli ensam part på Domino I alternativt att 
DIF/HIF gör ett fifty-fifty-avtal på bägge dessa ställen.

Från Roland Erixon uttalades ett ÖS-tack till föreningens 
delegater vid sammanträdet med Riksbingo AB.
§ 143: Anslag/lån i ishockey:

Beslöts godkänna till ishockeysektionen gjorda utbetal
ningar från huvudkassan för trängande behov på 120.000 kr. (varav 
för skatter 87.000 kr.). Det rapporterades att sektionen hade en 
skuldsida på 240.000 kr. jämte i utlöpande banklån 250.000 kr. Efter 
en tidigare utbetalning från huvudkassan med 50.000 kr. (lösning av 
lån från Stockholms Ishockeyförbund) är sektionens ”skuld” till huvud
kassan 170.000 kr. Beslöts att beloppet skall betraktas som lån.

Det meddelades att sektionen för bl.a. anskaffning av nya 
spelare räknar med att behöva investera mellan 200.000-300.000 kr. I 
egna medel har sektionen 19.000 kr. jämte ett beräknat tillgodohavande 
hos Södertälje SK (Ahearne cup) på c:a 50.000 kr.

Sektionens fortlevande skall ytterligare diskuteras efter 
rapport från dess årsmöte påföljande dag. (Därvid konfirmerades behovet 
av anslag för spelare-rekrytering med nämnda belopp men att ”inköp” av 
kanadensiska/amerikanska spelare skulle ställas på framtiden...).
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§ 144: Basketärende:
På basis av § 130 i ÖS-protokoll nr 11 den 21.4.75 

ifrågasatte Kaj Alm om en satsning av där omnämnt slag på 20.000- 
-25.000 beslutats som underhandlingsförslag med KFUM/Central. Efter 
diskussion om alla slags förutsättningar för ett upptagande av 
basket på föreningens program enades sammanträdet kring önskvärd
heten av att kostnadssidan skulle närmast nollställas även med risk 
att KFUM/Central därmed backar ur ett samgående. Eftersom klubben 
ännu ej hört av sig efter delgivande av de ekonomiska förutsätt
ningarna för DIF:s intresse för ett samgående, betecknade Lilie
quist det som sannolikt att KFUM/Central går andra vägar och 
allierar sig med annan part. Skulle emellertid klubben återkomma, 
skall DIF:s nya förhandlingslinje vara ett ”erbjudande” om att 
ett samgående skall betingas på självekonomisering.

§ 145: Analys av sektionsekonomi:

Närmast med anledning av ishockeysektionens ansträngda eko
nomiska situation diskuterades hur en analys lämpligen skall ske av 
sektionernas fögderi och hur skäligheten och lämpligheten av olika 
investeringar skall kunna ske i ett tidigt läge. Genom revisorerna 
kan endast i efterhand en bild lämnas till ÖS av en fait-accompli
situation. Ej heller innebär sektionernas budget en garanti för någon 
stabilitet i tillvaron. Möjligheten för dystra överraskningar finns 
i den nuvarande ordningen alltid förhanden. Ett djuplodande av sek
tionernas ekonomiska hanteringar måste bygga på tätare redovisningar 
och rapporteringar.

Beslöts att skattmästaren Reine Gustafsson i samråd med 
revisorerna skall genomföra en bearbetning av framför allt de större 
sektionernas kostnadssidor och att ÖS senare skall försöka få en 
analys av hela den ekonomiska situationen inom resp. sektioner.
§146: Fotbollsekonomi på ungdomssidan:

Rapporterade Theblin/Gustafsson sig ännu ej ha ha vunnit 
full klarhet kring ungdomens i fotboll ekonomiska uppläggning inför 
årets säsong. Ett förslag från u-avdelningen att inköpa en Mercedes
buss för 21.000 kr. för gemensamma lagförflyttningar bedömdes som 
ett fört stort risktagande vad bl.a, försäkringar, förartillstånd 
och reparationer beträffar. Sektionsstyrelsen, som begärt yttrande, 
får därför ÖS:s avstyrkande.

§ 147: Boxningslokalens kontrakt:
Beslöts att uppsäga kontraktet med boxningslokalen Ponton

järgatan 33 den 1/6/75 att upphöra att gälla den 31/12/75. Skrivelse 
skall tillställas hälsovårdsnämnden med besked att boxningsträningen 
fortsätter till nämnda dag förutsatt att annan lokal ej till dess 
uppbringats. En möjlighet finna sådan lokal på Centralbadets nedlagda 
turkiska avdelning har uppenbarat sig och skall bearbetas. En under
sökning, som gjorts att inordna boxarna i brottarnas lokal i Åkeshovs
hallen, har vid besök av en DIF-delegation (Theblin m.fl.) och Idrotts
förvaltningen (Arne Lindberg) konstaterats sakna möjligheter till 
något samboende. Orientering i ärendet ges av Hilding Lövdahl till 
boxningsårsmötet den 12/5 kl. 19.00 i lokalen vid Pontonjärgatan.

§ 148: Stadgekommitterades rapport:
Meddelades att stadgekommittén haft en första grovbearbetning 

av hela stadgekomplexet vid en 6 timmar lång sittning för att vid
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nästa sammanträde den 13/5 kunna förhoppningsvis åstadkomma en 
slutprodukt att förelägga ÖS och senare Förtroenderådet.

§ 149: Klubbdräkten:

I enlighet med tidigare beslut förklarade sig Reine Gustafsson 
beredd påskynda KF:s skissning av en ny klubbdräkt (närmast fot
bollströjan) och övertog av Köpings Sport utarbetat modellmaterial.

§ 150: Utbetalning av anslag:
Brottningssektionens framställning (ll:140) om anslag på 

4.000 kr. för en kombinerad tränings- och rekreationsresa till 
Ibizza beviljades efter konstaterande att nämnda belopp kvarstod 
av sektionens anslagsbelopp. Beslöts skriftligen meddela sektionen 
om denna grund för anslagets beviljande.

§ 151: Uppvaktningar:

Rapporterades om uppvaktningar för Bert Ackered (50 år), 
P.G. Ericsson (50 år) och Hansfredrik Frostell (70 år), varjämte 
tillkommit Gunnar Friberg i fäktsektionen (50 år). Då P.G.E. före
dragit att lämna Stockholm föreslogs att hans uppvaktning får ske 
på Stadion i samband med någon gemensam ÖS- och sektionsträff. Lövdahl 
ordnar.
§ 152: Djurgårdaren utkommen:

Anmälde Rolf Theblin att Djurgårdaren 1975 utkommit i ett 
enligt hans omdöme utmärkt skick och att detta skulle föras till 
protokollet. Annonsintäkter beräknas mer än väl täcka produktions
kostnaderna. Arbetet med höstnumret av samma tidskrift skall starta 
snarast.

Prenumerationer:
Godkändes av kansliet genomförda prenumerationer av Dagens 

Nyheter och Svenska Dagbladet (sistnämna på en provmånad).
§ 154: Intervju kring DIF:

På framställning av Sv.D.:s redaktion att få information om 
föreningens inre organisation som jämförelse till motsvarande kring 
en småklubb beslöts att Roland Erixon och Reine Gustafsson skall 
ställa upp i en intervju med betoning av värdet att berätta så litet 
som möjligt i kontroversiella ekonmiska ärenden.
§ 155: Möte med Idrottsförvaltningen:

Anmälde Örnmarker att skriftlig begäran numera gått till 
Idrottsförvaltningen för att få till stånd ett sammanträffande för 
diskussion om istider på Johanneshovs Isstadion och Stora Mossen 
inför kommande säsong. Örnmarker anmälde vidare att för 50.000 kr. 
istid hyrts i Vallentunahallen fram. till den 20/5 1975 för att därmed 
få en önskvärd förlängning av träningssäsongen. Utom DIF ingår andra 
klubbar som förhyrande parter.
§156: Övriga ärenden:

Beslöts att ha den första av många sektionsträffar med orien
teringsstyret i dess stuga vid Höjden. Stagman ordnar kontakten med 
inriktning på en träff i god tid före sommarens inbrytande.

Nästa sammanträde den 20/5 1975 kl. 18.15 på Stadion.
Justeras: Vid protokollet:

(Roland Erixon) (Karl Liliequist)


